
                                                  Protokół Nr XIII /2019 

            Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w   dniu 13 listopada   2019 roku. 

 

 

           Otwarcia Sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie 

Pan Krzysztof Kolekta witając Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik oraz 

zgromadzonych uczestników Sesji informując, iż minutą ciszy zostanie uczczona 

pamięć Pana Kornela Morawieckiego oraz Jana Szyszko. Przewodniczący Rady 

zapoznał z porządkiem obrad który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali wszyscy radni. Na stan 15 radnych udział w Sesji wzięli 

wszyscy radni zgodnie z załączoną listą obecności, zatem Sesja jest prawomocna              

i władna do podejmowania uchwał. Na Sekretarza został powołany radny Pan Kamil 

Cholerzyński zam. Błogoszów , który wyraził zgodę. Za przyjęciem propozycji 

Sekretarza głosowało 15 radnych. 

     Porządek obrad : 

1.  Otwarcie Sesji, powitanie uczestników. 

2.  Stwierdzenie quorum. 

3.  Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Wybór sekretarza obrad. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

6. Sprawy różne .      

7. Zamknięcie obrad.  

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały odnośnie zwiększenia budżetu o dotacje 

celowe na zadania inwestycyjne oraz na zadania zlecone bieżące. Zadania 

inwestycyjne zostały zwiększone o 130,000 zł z przeznaczeniem na przebudowę 

drogi gminnej w miejscowości Zakrzów w dziale 600-60078- usuwanie skutków 

klęsk żywiołowych. W/w dotacje zostały zwiększone także po stronie wydatkowej. 

Na Sesji zostały wprowadzone zmiany w zakresie autobusu szkolnego gdzie budżet 

został zwiększony o 40.000 zł z jednoczesnym zmniejszeniem o taką samą kwotę w 

zadaniu inwestycyjnym – wymiana wodociągu na ulicy Kościelnej w miejscowości 

Oksa. 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 15 radnych.  

Ad. 6 

W sprawach różnych  głos zabrali: 

- radny Szymański – czy ten autobus nie jest zbyt duży na nasze drogi 

Wójt udzielił odpowiedzi iż  jest podobny do obecnego jeżeli chodzi o jego długość       

i wysokość, jest dobra marka oraz  jest w wersji bagażowej  

Ad.7 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował              

za udział w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokolant : J.Mróz. 

      


